附件1： 
Attachment 1:
[bookmark: _GoBack]
《中国干燥五十年》及第12届亚太干燥会议 & 第20届全国干燥会议
Fifty Years of Drying in China&12th Asia-Pacific Drying Conference (ADC)& 20th China Drying Conference (CDC)
订房单Booking form
单位名称：                                
Company Name:                                 
订房联系人：                         手机：                 
Contact Person:                        Mobile No.:                                
                                            
	姓 名
Name
	性别
Gender
	手 机
 Mobile No
	是否住宿
（请在选项后面打“√”）
★如两人合住1个标间，请备注出。
Accommodation needed?
(Please mark a "√" after the option)
★If two people share one standard room, please provide a note.

	
	
	
	□ 大床房   □ 标  间
入住：10月   日，退房：10月   日
□ King Room □ Standard Room
Check in: October , check-out: October 

	会议酒店：常州富都voco酒店（常州市新北区通江大道398号）
Conference Hotel: Changzhou Voco Hotel (398 Tongjiang Avenue, Xinbei District, Changzhou City)
房间价格：大床房/标间  380元/间/晚，含早餐（协议价格，提前汇款保留房间）
Room price: King size bed room/standard room 380 RMB/room/night, including breakfast (negotiated price, reserved room with advance payment)
由于活动酒店房间紧张，须于到店日前3天汇款至酒店对公账号：
Due to room availability at the event hotel, funds must be transferred to the hotel's corporate account three days prior to arrival
公司名称：常州富都浩盛大酒店有限公司
公司税号:91320411MAEN3MRQ47
地址：常州新北区通江大道398号
开户银行：中国银行股份有限公司常州新北支行 
开户银行账号：540482431478
开户行地址：江苏省常州市新北区珠江路118号

预订更改或取消政策：
如需更改或取消预订，须于到店日前3天以邮件形式通知酒店，以收到酒店回复为准。或直接电话联系酒店办理更改或取消。如您未及时办理，需承担由此产生的房费损失。
Booking change or cancellation policy:
If you need to change or cancel your reservation, you must notify the hotel by email 3 days before the arrival date, subject to receiving a response from the hotel. Or directly contact the hotel by phone to handle changes or cancellations. If you fail to handle it in a timely manner, you will be responsible for any resulting room fee losses.


★重要提示：
1. 凭此订房单可享受会议优惠价，请与会代表填写订房单，并将订房单发邮件至酒店邮箱reservation@vocochangzhou.com，酒店收到后会为您回复确认，待收到酒店确认后视为订房成功。
★ Important Notice:
1. With this booking form, attendees can enjoy discounted conference rates. Please fill out the booking form and email it to the hotel email reservation@vocochangzhou.com After receiving it, the hotel will reply with confirmation for you. Once the hotel confirms, it will be considered a successful booking.
2. 酒店联系方式：
预订联系人： 盛沁瑜      
手机：13915019557        电话：0519-81568888
2. Hotel contact information:
Booking contact: Sheng Qinyu
Mobile: 13915019557   Phone: 0519-81568888
